
ÉSAḱTe צּ לּ צּ פּ

Å ṡSAḱTe Ṣ ṕ2018Ṗ

Å צּ ︣ ṡNPO צּ Ṣ SAḱTe Ḯ
ḭוֹ כֿקּ

Ḯ

ÉSAḱTe F ךּ

Åṥ וֹ Ṧ
ṕ ︡ Ṗ ︡ ḭצּ ︡
צּ ︡ Ḯ

︡ ḭ צּ ︣ NPO ṇ צּ
Ḯ כֿ ︡ ḭ ḭ ṇ ︡ ḭ

כֿקּ טּ Ḯ

ÅṥF לּ ḴṦ
2018צּ פּ ︣ כֿ ḭF
ḭךּ ︡

︣ NPO שּ בֿ Ḯ ︡ ḭSAḱTe
F ︣ לּ Ḯ

ÉṡSAḱTe Ṣ ḱ

Åṥ ṇ Ṧ
︣ כֿ ḭ ףḭּךּטּוֹ ךּ צּ Ḯ

ḭ ︣לּ לּ שּ צּ קּ פּ לּךּ קּ Ḯ

Åṥ צּ לּ Ḳ אל ךּ Ṧ
ṡSA-Te Ṣ טּ ḭ ︡ וֹ טּצּ כֿ צּ
Ḯ אל ḭךּ ךּ כֿ︣
Ḯ

É ḱ

Å ḭ ḭ︡פּ Ḯ

ẑ וֹ ḭ ︡ḭ ṡךּ︡ Ṣשּ ︡ Ḯךּ

É ṕ טּ ḭ נּ Ṗצּךּ

NPO /שּ שּ
ṕ ḲF Ṗ

É שּ

Å טּ Ḯ צּ קּ ḭרּ
︡ ︡ Ḯ

Å ḱ ḭNPO
ṕשּ Ḳ צṖּשּ Ḯ שּ ḭ

ḭ ךּ ḭ
צּ ︡ḭ ךּ צּ קּךּ
קּךּ ︡ כֿשּ ︡ ךּ Ḯ

Å ḭṡ Ṣṡ Ṣ
ṡ ︢ Ṣ צּ ךּ Ḯ

Å Ṅ ṕ ḭ ḭ
SAḱTe Ṗ ︡ צּ ︡ ךּ Ḯ ḭֿכ
כֿ SAḱTe ︣ Ḯ

Å לּ ḭ כֿלּ ḭ ḭ צּ טּ￼ Ḯ
כֿ Ḯ ךּצּ Ḯךּ

Å ṇ נּ ךּצּ Ḯ

Å ṇ צּ Ḯ

É ṇ

Å NPO אל ףּ ḭ צּ NPO
אלפּ Ḯ ṇ טּ ḭ

︡ ךּ Ḯ

Å - ṕ Ṗ ︡ אל ḭ שּ F
︣ ףּ ךּ ︡ לּ Ḯ

É SAḱTe úF

É ṡSAḱTeṕאלṇ Ṗ Ṣ

Å 2018 8 Ḯṡ Ṣ ṡּפ ︣ Ṣ
︡ ḭ ḭ ḭ ḭ Ḯ

Å ṡSAḱTeṢ ḭṡỞ=Senior ṕ ḱ ṖṢ
ṡỌ=Ability ṕ ḱ ḳ ṖṢṡởe=Team
ṕ ṇ ṖḭTechnology ṕ ṇṖṕ ḱ ṇ
ṖṢ טּ Ḯ

Åṡ ︣ ºשּ ºṢ ṡ ḭ
ḭ נּ ךּ Ṅ Ṣ

︡ḭ צּ ṣךּ (
︠︣ ṖṤ ︡ Ḯ

Å ḭ 10 Ḯ

É שּ ṡSAḱTeṕאלṇ Ṗ Ṣ

ṡSAḱTeṕאלṇ Ṗ Ṣ צּ לּךּ Ḯ
︡ ṡ טּצּ וֹ ḱ וֹ טּצּ Ṣ ךּ Ḯּט ḭ

ẑ ḭṡךּ כֿ כֿךּ ḭ כֿ כֿךּ︡ ︡ḭ
ṕ Ṗ קּ ︡ ḭ קּ ︡ Ṣלּ ︡ḭ
ṡSAḱTe Ṣ Ḯ

NPO שּ ḭ
Ḯ ḭ טּ NPOḭ ḭ

NPOḭ ḭ ḭ ḭ ḭ ḭ ḭ
︡ צּ ḭṡ קּ כֿךּ ḭךּ קּ

כֿ Ṣךּ נּ ḭ ḭ ḭ
טּ ︡ ךּ Ḯ

שּ SAḱTe רּ Ḯ

ẑ



ṇ

ṡ Ṣ Ṍ שּ Ṍ

É ךּ

Éṡ Ṣ

ṥ Ṧ

ḱ ṕ ḱ Ṗּפ

ẑ ṕ ḭ Ṗ

ṥ Ṧ

ḱ ḱ שּ

ṥ Ṧ

ḱ שּ ḭ ṇ

ḭּ︡ף ḭ

ḱ ḱ ṇ

ṥ ḱ Ṧ

ḱ צּ

ḱ ︢

ṥ Ṧ

ḱ Ḯ ךּ

ḱ צּ

Éṡ Ṣ אלקּךּ ṕ Ṗ

É

ḱ 19 .4%Ḯ נּ ︡
ḭצּךּ טּ Ḯֿ︡לּכ פּ ḭ צּ

צּ ḭשּ נּ צּ ךּ לּךּ ︡ ךּ Ḯ

ḱ 23 10 ḭ ḭ ṇ ṡ שּ
Ṣ ḭבֿ ṇ ḭ ṇ ṇ ḭבֿ

ḭ ︡ Ḯ

ḱ כֿ︢ ︡ כֿלּ צּ ḭנּ
︡ שּ ︡ Ḯ

É

Å ︡ḭ צּ קּ שּ Ḯ

ṕễ ị Ṗ

Åֿכ ḭ לּךּ וֹ טּ Ḯּ︡︡פḭ
פּ ể ︡ ḭṣ Ṥ

︣Ḯ נּ ḭ קּ ḭ פּ
נּ כֿ צּ קּ Ḯֿ︡לּכ בֿ Ḯשּךּ

צּ 23 פּ ṡ
שּ Ṣ ḭ ︢

︡ ḱ ︡ḭ
שּ ךּ Ḯ

צּ וֹפּ שּ לּ ḭ
שּ לּ צּ

ṡ Ṣ ︡ ︡ ךּ ( 25 9
פּ )  Ḯ

פ126ּ צּ ︡ אל ךּ
( ệ 11 ) Ḯ

ểḰ

Â ṣ ךּ וֹפּ ךּ ṇ Ṥṕ Ễ ḭ Ṗ

ḱ Ḯ ︢ ךּ נּ Ḯ

ḱ צּ Ḯ

Â ṕệ Ṗ

ḱ ︡ḭ Ḯ

Â ṇ ṇ ṣ פּ de Ṥ

ḱ web Ḯ

ẑ ṕ ḱ 65שּ ṇ ṖḲ טּ 13.9% Ḯ

ỄḰ

Â ṇṕ Ḳ שּ ךּ Ṗשּ

ḱ︣ ḭ ︡ Ḯ

ḱ ṇ ︡ḭ 30 Ḯ

ḱ 60 Ḯể 10 ṕ ךּ קּ 8,000 ṖḮ

ḱ ể Ḯ ḭ ṕ ṖḮ

Â ṕ Ṗ ṇ ṇ

ḱ PR ךּ ḭ שּ ḱ
ṇ Ḯ

ṡ Ṣ וֹףּ אל ︠
︡ צּ בֿ ךּ

É ṇ

Å ể 60 טּצּ ḭ ︡ Ḯ
ḭ צּ ḭ ḱ

︢ 90 צּ Ḯ

Å ︡ ḭ ︣ כֿ
︣ ךּ Ḯ Ḳ Ḯ

Å ︢ ḭ ṇּצ ףּ ḭ צּ ︡ צּ
︢ ךּ Ḯ

Å ︡ ḭ ︣ ḭ Ễ ︡ḭ
צּ פּ נּ אלךּטּ צּ קּ ︡ ךּ Ḯ

Å ︡ ḭ
ể ︡ Ḯ

ṡ Ṣ

65
ṇ ṡ

Ṣṕ Ṗ Ḯ
ḭ
︡ḭ
קּ Ḯ

ṕ 27Ṍ31 ṡ פּ
Ṣ

ṇḭ Ḯ
Ễ פּ Ṗ



É Ḳ ḭבֿ ︣

Åṥ ḭבֿ צּ Ṧ

Åṥ צּ ḭשּ קּ טּצּ ︣ ḭשּ צּ Ṧוֹצּ
לּ ḭ צּ ḭשּ קּ טּצּ צּ טּ כֿ צּ Ḯ

ḭ פּ שּ ףּ ḭ ךּ
צּ וֹפּ ︡ Ḯ

Åṥ ךּ Ṧ
ḭ ︣ ︡ Ḯ ḭ ךּ
︡ḭ צּ וֹפּ Ḯ

ẑ ḭ פּ ḭ ḭ ḭ ḭ ṇ ︢
טּצּ כֿ צּ ךּ︡ נּ ךּ Ḯ ḭ
ךּ בֿ ︡ Ḯ צּ לּ ḭ ︡ בֿ Ḯ

ḭ ṇ ךּ Ḯ

É ḱ Ḳ פּבֿ קּ

Åṥ פּבֿ 200 Ḯ ḭ
צּ Ṧ

אל כֿ ḭ צּ שּ ךּךּ פּ פּ כֿךּ טּ ḭ
פּבֿ 2Ṍ3 Ḯ ḭ

ךּ צּ Ḯ

Åṥ פּאלקּ 10 Ḯּל ḭ 2 Ṧ
צּ שּקּ ךּ ḭ10 Ḯ

2 ( 1 )Ḯ צּ נּ צּ Ḯ

Åṥ ︣ כֿ ḭ צּ Ṧ
︣ כֿ ḭ טּצּ צּ קּ לּ ︡ Ḯ

ḭ ︡ḭ רּ︣︡ ךּ לּ ︡ Ḯ

É ḱ

Åṥ צּ ︣ לּ פּ ḭשּ וֹפּקּ ︣ Ṧ
לּ לּ ḭוֹפּקּ Ḯ כֿ

ḭצּ צּ Ḯ צּ ṇ Ḯ

Åṥ ṇ LINE ḭ ṇ צּ Ṧ
ḭ ︣ LINE Ḯ Ḯ

אל

É ךּ

É

Å Ṋ
ṥ Ṧ

10 פּ 12  ẑ 9
2 ḭ ךּ Ḯ

צּ ךּ 1Ṍ3צּ טּ ḭצּ
1 ḭ ךּ Ḯ

Å

( ) 2 Ḯ
פּ ṡ ךּקּךḱּךּטּ

קּ Ṣ ḭ 25,000 Ḯ
ẑ ḭ ︡ פּ Ḯ

Å פּ ︡ 200 ︡ḭ ḭ ḭ
Ḯ ṇḭ

￼ḭ אל פֿ Ḯẑ
ḭ צּ ךּ ︣ כֿ Ḯךּ

Å

10 Ḯ60 Ṍ80 Ḯẑ70ּצ Ḯךּ
ṄḮ כֿ צּ טּ Ḯ

É אלקּךּ ṕ Ṗ

ḭצּ ḭ צּ קּ לּךּ ḭוֹ
2018 12 ︡ḭ צּ קּ ︡ כֿ צּ Ḯṡ

︣ כֿ צּ Ṣ ṡ צּךּ כֿ צּ ḭ1ךּ Ṣ
לּךּ ︣ כֿ ḭצּ קּ וֹפּ Ḯ כֿ ḭ

צּ ךּ לּךּ טּ Ḯ

Å ︢ךּ ḭ ḭ ḭ צּ Ḯ

Å ︣ḭ ︡ ḭ צּ Ḯ

Å צּ קּ Ḯ

Å Ṅ ︣ צּ קּ ḭ צּ ︡ ךּ︣ טּ Ḯ

Å ךּ ḭ ︡ טּצּ ḭ
קּ וֹפּ צּ צּ Ḯךּ︣

É

Å טּ ḭ ךּ פּ פּ ḭ צּ Ḯ

Å אל ḭ כֿ︣ צּ Ḯךּ︡

Å ︡ שּ ︣ צּ Ḯךּ︡

Å ︡ צּ קּ Ḯךּ

אל ḭ ḭ
︡ ︡ ḭ2018 12 Ḯ

ṇ ךּ ︡ḭ ︡ḭ
ḱקּ Ṍנּ ךּ Ḯ ︡

ṇ טּוֹ ךּ Ḯ שּ צּ
ḭצּ ףּ צּ ףּ ︣ ḭ
︡ ḭ
ḭּף ךּ וֹפּ נּ ךּ Ḯ

É

É ḱ

Å צּ ḭ ḭשּ ︡ ךּ ︣לּ צּפּ
נּ ךּ Ḯ

Å בֿ צּ Ḯ צּ ḭשּ שּ ךּ︡ ḭ ︣Ḯ

Å בֿ Ḯ ḭצּ ︡ḭ ḭ
ḭ כֿ ︡ ṇ Ḯלּ

É ṇ



É Ḳ ḭבֿ ︣

Åṥ קּ Ḯ צּ שּ נּ ךּ︣ לּ ṇ Ṧ
צּ ךּ︣ ︡Ḯ טּ קּ צּ ḭצּ צּ
קּ פּ ḭ צּ Ḯ צּ שּ נּ כֿ ḭ
נּ ḭ כֿלּ צּ קּ ṇ ︡ Ḯ

É ḱ Ḳ פּבֿ קּ

Åṥ Ṧ
טּ צּ ḭ︡ קּאל ṇ Ḯ ףּ צּקּ

טּ לּךּ צּ Ḯ

ÅṥSNS ךּ צּ Ṧ
וֹ ךּ ḭ צּ ︡ḭSNS
צּ ︡ ḮẑSNS צּ

É צּ Ḳ ḱ

Åṥ ṇ ṇṕ Ṗ Ṧ
ṡ ︡ ︡פּ Ṣṡךּ פּ Ṣךּ ṇ ṇּצ ךּ
כֿ ︡ḭ ︣ Ḯֿכ ḭ צּ קּ Ḯ

É ḱ

Åṥ ךּ ךּ שּךּ Ṧ
תּ ︡ ךּ ṇ ṇ ḭ ךּ

שּ וֹ נּ כֿשּךּ ︡ ךּ Ḯ ︡ ḭ
︡ Ḯ

︡ קּאל ṇ

É ךּ

︡ קּאל ṇ ḭ קּ ︡ ṡּך
ךּ ךּ צּ שּ

Ṣ ︡ 2019 7 Ḯ

צּ ṡ ︡ וֹ
Ṣ ḭשּ ︣ ṇ ṇ כֿצּ
︡ קּ ḭ ︡ שּךּ

וֹ ṡשּךּ Ṣ ṡצּ נּ לּ צּ
Ṣ כֿ ︡ ךּ Ḯ

Ḯךּ

É

Å Ṋ Ṋ

ṥ ṡ ṢṦ
ḭ ךּ ךּ︡ ṇ ṇ Ḯ Ṍ Ḳ10 פּ 16

ṥֿפ Ṧ
1 נּ ￼ צּ ךּ שּ ḭ
כֿלּ קּ Ḯ ךּ Ḯ

ṥ ṇ ṇ Ṧ
ṇḭ ṇ ḭ Ḯ

ṥ ṡ שּ ṇṢṦ
1 ḭ צּ ḭ לּ Ḯ

ṥ ṡ ṇṢṦ
צּ ךּ ḭךּ ךּ︡ שּ קּ וֹפּ Ḯ

ṥ ṡ ṢṦךּפּלּףּ
צּ ṇ Ḯ נּ Ḯלּ

ṥ ṡ ︡ בֿ 10 ṇ ṢṦ
Ḯṡ10 ￼ ḭ צּ Ṣ ḭ10
ṇ Ḯלּ

ṥ Ṧ
ṡצּ Ṣ Ḯṡ Ṣṡ

Ṣ ḭṡ Ṣ ḭ
ṡ Ṣ ḭṡ︡ קּאל כֿ Ṣ Ḯ

︡ Ḯ

Å Ḳ ḭ ṇ ṇ45 Ḯ

Å Ḳ פּ Ḯ 60 Ṍ80 Ḯ Ị ḭ Ễ Ḯ

É אלקּךּ ṕ Ṗ

︡ קּאל ṇ ḭ טּ ḭצּ ךּ ṡ
צּ ḭSOSשּ בֿטּ ךּ צּ צּ

Ṣṡפּךּ ︡ שּךּ קּ Ḯ
ḭ צּ Ṣ פּךּ ḭ ︡ אל

Ḯṡ לּטּנּ Ṣ לּךּ פּ ḭ ︡ Ḯ
ẑ Ḯ Ḯ ṇ ṇ

ḭ קּ Ḯ

É ︡ ךּ כֿ É ḱ

Å ḭ ḭ ḭ
בֿ ךּ

Å צּ ḱ פּ
︡

Å צּ פּ ךּ צּ
טּ

É

Å צּ ךּ︣ טּ Ḯ

Å Ḯךּ︣ ẑ צּ נּ לּ ︡

Å כֿךּ ḭ ︡ שּ שּ ṇ ṇּךּצ Ḯ

Å טּ צּ קּ Ḯּפ ḭ ︡ Ḯ

É ṇÉ שּ

Å 2 ṇ

Å ḱ ḭ
צּ ︡ ךּ Ḯ

Å נּ ṇ

Å Ḯ Ḯךּ

Åּף פּפּצּ
Ḯךּ פּפּצּ בֿ Ḯ

Å ṇ ṇ צּ כֿךּ Ḯ
צּ לּ



É Ḳ ḭבֿ ︣

Åṥ Ṧ
ḭ ךּ ṇ ︣

︡ ︡ Ḯ

Åṥ Ṧבֿ
צּ ︣ Ḯ

צּ פּ ︡ḭ בֿ Ḯ
פּ ḭṡ ṇ 1 Ṣḭṡ

ṇ Ẁ 2 ( 50 )Ṣṡ ( 50 )Ṣ
צּ אל Ḯ

É Ṍ

Åṥ ︡ḭ Ḯ פֿ פּ Ṧ
ḭּפ ךּ ךּ︡ ︣ḭ

ẑ ḭ ṕ ḭ ḭ ṇ ṇ ) Ḯ
ḭ וֹפּ ︡ḭ פּ ḭ אל Ḯ

ẑ ḭ ḭ ḭ ḭ ︡ḭ צּ ḭ ḭ ︣
כֿ שּ כֿ ︡ Ḯ
ṕ 2 Ṗּף ( Ḳ 15,000 ) Ḯ

Åṥ ṇ ṇ Ṧ

É

Åṥ ךּ פּ ךּ ךּ ḭ Ṧ︡כֿ
ḭ ךּ צּךּ ךּ צּ ךּשּ נּ ףּ ḭ

צּ︡כֿ נּ ךּ Ḯ ḭ פֿ ךּ
︡ḭ שּ צּ ךּ︡ וֹ כֿ צּ Ḯ

¬ ṇ º

É ךּ

É

É אלקּךּ ṕ Ṗ

צּ ךּ
ẑḭךּ ︣ רּ פּ ṡ
︡ ︣ Ṣ ḭ ṇ תּ
( ḭ ︣(וֹצּ ︡ Ḯ ḭ
טּ ḭ כֿלּטּנּ צּ

︡ ךּ כֿ Ḯ ḭ
ṡ Ṣ ḭ2014

¬ ṇ º ṇ אל Ḯ

ẑ ḭצּ ¬ ṇ º
︣ ṕ ) טּ Ḯ

É

Å ︣ נּ ︡ ḭṡẇẇ ︡ בֿטּ Ṣ לּךּ ḭשּ
צּ פּךּ ︡ ךּ לּךּ טּ Ḯ כֿ ḭשּ ︡

ךּ כֿ טּצּ כֿלּךּ ︡ צּ כֿלּ צּ Ḯ צּ
︢ ךּ כֿ צּ Ḯ

Å שּ וֹ ḭ אל רּ︣ Ḯךּ

Å ︢ ḭ אל
︣ Ḯ

Å ︣ Ḯ

Å פּ ︡ ךּ ṇ
︣ Ḯẑ ṇּצ טּ כֿ

צּ Ḯ

Åṡ ( ︣
Ḯẑ צּ ḭ ḭ

Ḯ פּ ףּ טּ ) ẑ 1 Ṣ
ṡ ẑ 1 ṢḮֿכ ḭ
ṇ צּ Ḯ

25 פּ ︡ḭ ︡
ךּ Ḯ ¬ ṇ º ḭ טּ ṕ

︡ ךּ Ṗẑ טּ Ḯ

Å

ḭ 8 Ḯ

Å

Ḯ ḭ צּ טּ
ṇ ḭ ṇ ︡ ךּ Ḯ
ḭ ṕ Ṗ ךּ Ḯ
פֿ ךּ ḭקּ אל ךּ ךּ Ḯ

Å

קּ Ḯ 60 ḭ Ḯ ḱ צּ Ḯךּ
︢ ṇ ḭ ḭ טּצּ ḭ Ḯךּ

Å Ṋ
ṡ Ṣ

ḱ ḱ 9 30 פּ 12
:
ḭ ṇ ṇ( ףּ 150(קּ (ẑ2

100 )Ḯ 400 Ḯ
ṡ Ṣ

ṇ ṇ 2 ḭ ṇ Ḯ
︡ 1 Ḯ

¬ ṇ º ḭ
כֿ צּ Ḯ שּ ︡
נּ כֿ ︡ ףּ ḭ
צּ ךּ וֹ ḭנּ

ḱ ḭ Ḯ ḭ
כֿ ︡

ךּ Ḯ

É ṇ ḱ

ṥẑ Ṧ

ṇ ṇ ṇ ṇ ︡ḭ ṇ ṇ צּ לּ ךּ

צּ ︣ ṡ Ṣ ︡ צּ
ṇ ḭ ךּ ︣ Ḯ( )

ḭ ṇ צּ ︣ ︣ Ḯ



É Ḳ ḭבֿ ︣

Åṥ( ) שּ ṡ Ṣנּךּ Ṧ

Åṥ Ṧ

ḭ ḱ שּ ḭ נּ Ḯ

É ḱ Ḳ פּבֿ קּ

Åṥ צּ Ṧ
שּ ṇ 10 צּ Ḯ

Åṥ רּ︣ ךּ Ḯ ể-Ễ Ṧ
אלקּ רּ︣ כֿךּ Ḯ 1-2 ︡ Ḯ

Åṥ ḭ צּ Ṧ
ṡ Ṣ ︡ צּ ṇ Ḯ
פּ Ṅ Ḯ שּ צּ שּ כֿ צּ ḭ
צּ Ḯ

Åṥ Ṧ ḭ Ḯẑ

É צּ Ḳ ḱ

Åṥ ḭ ẓ Ṧ
אל Ḯ ḭ ṡ

Ṣ( פּ( ṡ Ṣ( ) Ḯ ḭ צּ ṡ Ṣ ṡ
שּ Ṣּצ ḭקּ ︣ כֿ צּ Ḯ

Åṥ צּ Ṧ
ṡ ẑ Ṣṡ ṇ ( )Ṣ 2 Ḯ וֹ
ḭשּ צּ Ḯ

Åṥ Ḯ אל︡ Ṧ
פּ ṇ ṇ Ḯ ḭ

︡פּ ṇ ︡ḭ צּ ︡ Ḯֿכ ḭצּ
ḭ אל︡ צּ Ḯ

Åṥ Ṧ ḭ Ṅ Ḯלּ Ḯ

É ḱ

Å לּ שּ צּ קּ טּ Ḯ

אל TOMOנּךּ

É ךּ

אל TOMOנּךּ ḭ ︣ Ḯ2006
Ḯṡ נּךּ שּ Ṣ ṇ Ḯ

ẑӵ Ӷנּךּ ( ) שּ צּ
︣ ḱ Ḯ

︣ ṡ ךּ ṢḮ
ḭ ךּ︡ ḭ

ḭ ḭ ḭ ḭ פֿצּ
ךּ לּ ḭ צּ

טּ ӵ ףּ Ṣ ︡ ךּ Ḯ

É

Å Ṋ Ṋ

ṥ ṦḲṡ אל TOMOṢנּךּ
ףּ Ḯ 15 פּ 17

ṡ ךּ ṇṢ Ḯ כֿ︣פֿ צּ קּ Ḯ

ṥ ṦḲṡ ︡צּ Ṣ
כṡֿצּ שּךּ ?Ṣṡֿכ Ṣ

ḭ ︡ צּ ךּ ︡ Ḯ 1 Ḯ

ṥ Ṧ
ṡ ¢Ỹ Ḳ ể Ṋ פּ Ṣ
ṡ פּ )כֿ )Ḳ ể Ṋ ḱ פּ Ṣ
ṡ ( ṇ ṇ צּ ︡ כֿ ︣)
Ḳ ể Ṋ ṇ ṢḮ

ṥ ︡ ṦḲṡ ṇ Ṣ

ṇ ḭ ḭ צּ
︣ ḮHP ḭ קּ כֿ צּ קּ Ḯ

ṥ ṦḲ ḭ ︣ ḭ
Ḯ

Å Ḳ ṧ Ḯ 20 Ḯ

Å Ḳ ~80 ךּ Ḯ צּ Ḯ

É שּ

É אלקּךּ ṕ Ṗ

É ṇ

Å ṇ ︣ Ḯ
ẓ צּ וֹ ḭ צּ קּ ḭ

︣ צּ פּ
︡ Ḯלּ

Å Ḯ
ẑ ḭ ḭ

שּ ḭ צּ קּ כֿ Ḯ

Å SNS
Ḯ

פּ נּ ךּ ṡ אל ṕ ẑ ṖṢּצ
ṡֿכ ḭ Ṣךּ︡ Ḯ

קּ ḭרּ צּ Ḯ אל צּ קּ ︡
︣ ṡ ¢Ỹ Ṣ ṡ טּ נּ Ṣךּ ṇ

פּ ḭ ︡ ךּ Ḯ

É ︡ ךּ כֿ É ḱ

Å לּ Ḯ
ḭ ḱ

צּ Ḯ

Å ṇּצ
︣

︡ שּ ךּ Ḯ

Å ḭ ︡ ךּ︣ לּ
ḭ ︡ ךּ Ḯ

Å קּ צּ Ḯךּ︡

Å אל ḭ
נּ Ḯ

ẑṡ ףּ Ṣ לּךּ
נּ ךּ Ḯךּ

É

Å אל Ḯ ךּ צּ Ḯ

Å Ḯךּ ךּ אל Ḯ
ḭṡ ︡ Ṣṡךּ כṢֿךּ צּ קּ Ḯ

Å קּ כֿךּ לּ ︣ ḭשּ קּ כֿ וֹ Ḯשּךּ



É Ḳ ḭבֿ ︣

Åṥ ︡ קּ LDK ṇ Ṧ

Åṥ ︡Ṧ
︢ טּ ךּ ḭ שּ ḭ ḭ ︡ḭ

קּ כֿךּ נּ Ḯ

Åṥ Ḯ ￼ Ḯ ︣ ︡ Ṧ
שּ ṕ Ṗ ḭ75 ︡

Ḯ טּצּ (2022 ỉ 4 ) Ḯ
טּצḮẑLINEּלּ LINE

É ḱ Ḳ פּבֿ קּ

Åṥ ︡ 15ךּ︣ -20 Ṧ
ṡ קּ ךּ Ṣ ︣ ḭ (15 -20 ) ︡ Ḯ
 ḭ ︡ אל︣ צּ Ḯ

Åṥ Ḯ צּ Ḯ ḭ צּ Ṧ
︡ Ḯ ḭ ︣ כֿ שּ

ḭ צּ Ḯךּ צּ טּ ḭ ךּ ṇ צּ קּ ḭצּךּ
ḭ בֿ לּ ︣ צּ קּ Ḯ צּ Ḯ

Åṥ ḭ LINE ︡ Ṧ
LINE נּ כֿלּ ḭ צּ ḮLINE נּ ךּ

ḭךּטּנּ נּ לּ כֿ ṇ צּ צּ Ḯ

É צּ Ḳ ḱ

Åṥ Ṧ
4 ︡ ṇ Ḯ Ṅ צּ ︡ Ḯ

Åṥ ḭ ︡ ḭ אלקּ כֿךּ ︡ Ḯ ḭ Ṧ
ḭ ︡ ḭ ( ḭ ḭ ḭ )ḭ ( ḭ

שּ )Ṣḭ ṇ ḭ ḭ Ḯ

Åṥ ḭ Ḯ צּ צּ Ṧ
ךּ פּךּ ḭ Ḯ

ḭךּ ṇ צּ Ḯ

É ךּ

Chiyo ṇ ︡ ︡ףּ
טּ Ḯ ︡ ḭ ףּ שּ לּ אל כֿלּ
צּ קּ צּ Ḯ ￼נּ שּ קּ ︡ ךּ פּךּ ṡ

Ṣ וֹ Ḯ

ḭ ︡ ḭ שּ︡ פּ ךּ
︣פֿ שּ טּ Ḯ

É

ḱ Ṋ
ḭ 14 פּ 16 ẑ ḭ ︡ףּ ︡ ךּ

   ḭ ףּ ḭ שּ ḭ ( ḭ ḭ
ḭ )ḭ ( ḭ שּ ) Ḯ

ḭ Ḯ ḭךּטּנּ ךּ צּ ḭ בֿ ךּ Ḯ

Å Ḳ

Å Ḳ 20 Ḯ לּ ṡ שּ בֿ Ṣ טּ ךּ ḭ
צּ שּ רּ︣ ךּ ḭלּ ︡ ךּ Ḯ60 צּ טּ Ḯ

É שּ

É אלקּךּ ṕ Ṗ

É ṇ

Å צּ ︡ ḭ
קּ ךּ לּ

Ḯ

Å LINE
ḭ Ḯ

Å 1 100 פּ
2,500

Ḯ

ḭ ︡ Ḯ ḭ אל
︡ ︡ ︡ḭ Ḯ שּ︡ צּ ḭ
לּ צּ לּ ךּ Ḯ

LDK ḭ ︡ ︡פּ ︡
︡ ︣ כֿ ṇ Ḯ2022 ị Ḯ

Å

ṇ LINEḮ
LINE נּ פּ

נּ ḭךּ
︡ פּ כֿךּ ︡

ךּ Ḯ

É

Å צּ ךּ︡ נּ Ḯ

Å ךּ ︡ḭ
ṇ Ḯ

Å צּ ךּ︡ פֿ ךּ ḭפּ צּ
︣ Ḯ

Chiyo

Å ( ḭ שּ ḭ
ḭ ṇ )ḭ ( ḭ

)ḭ ṇ ṇ ṇḭ
ḭ ṇ ṇḭ

צּ ṇ ︡ ךּ Ḯ

Å ךּ ḭ ḭ ḭ
צּ קּ Ḯ

Å ṇ ṇ ṇּצLINE ︡ḭ
Ḯ

É ḱ

Å ︣ כֿ כֿשּ וֹ
קּךּ Ḯẑךּ צּ ︡
ḭ קּ ךּ טּ וֹ Ḯךּ



É Ḳ ḭבֿ ︣

Å קּ ︣ כֿ צּ קּ לּ ṇ ṇ ︡ Ḯ
ḭ ︡ Ḯ

Å ︡ ︡ḭ ể ךּ
ךּ לּ ṇ ︡ Ḯ

É ḱ Ḳ פּבֿ קּ

Å ︡ ךּשּ︡ ḭ צּ קּ ḭּך כֿ ḭ
︡ ︡ךּךּ ︡ שּ ךּךּ ︡ 5 בֿ Ḯ

Å ︡ḭWhat how to ṕ כֿךּ ẓ
ḭ ṇ ẓ Ṗ Ḯ צּ

כֿשּ ḭ ︡ḭ
Ḯ ḭ ︣ ḭ צּ רּ צּ

צּ Ḯ

Å ṇ ︡ כֿ ḭ פּ
צּ ḭקּ ︣ ḭ2 צּ ךּ ︡ Ḯ

É צּ Ḳ ḱ

Å צּ כֿלּ Ṅ צּ שּ לּ ḭ
ḭ שּ Ḯ

︡ ḭ צּ ︡ Ḯ

Åֿכ צּ לּ לּ כֿ ḭ Ṅ צּ ךּ ךּ︣ לּ
שּ ︡ Ḯ

É ḱ

Å ︡ ḭ פּ וֹ שּ︣ לּ NPO ︡ Ḯ

Å ︡ בֿ ךּ ḭצּ בֿ
︡ ḭ ︡ ︡ Ḯלּ

Å ︣ ︡ḭ ṇ ︣
ḭ ︡ ךּ Ḯ

Cafeקּ ṇ ḱ ṇ

É ךּ

É

É שּ

É אלקּךּ ṕ Ṗ

É ṇ

Å ︣ ṇ Ḯ
ךּ ḭ
ẓ פּקּ

ẓוֹ לּךּ ךּ Ḯ

Å ḭ ḭ קּ
כֿ ︡ ךּ Ḯ

צּ ḭ2 1 צּ קּ Ḯ ḭ
PTA פּפּ צּ ︢ ףּ ḭּף

כֿ פּךּ ḭנּ צּ ︣ כֿ Ḯ
ḭ︡שּ Ṅ צּ לּ ︡ ךּ לּךּ פּךּ כֿ ḭ2014 Ỉ
בֿ Ḯẑ2022 12 NPO Ḯ

Å ṇ Ḯ

Å ḱ ḭ ︡ḭ
Ḯ צּ ︡ ךּ

ṡ Ṣּצ ךּ ךּ Ḯ

Å ḭ ︡
ḭךּ ︡ Ḯךּ

É

Å וֹ ￼ ḭ קּ
ḭ ︣Ḯ

Å צּ קּ טּ Ḯ

Å ḭצּ קּ טּצּ
Ḯ

Å לּ צּ ךּ ḭ
︡ Ḯ

ṥ ḱ Ṧ

ü Ḳ ḱ 12 פּ 16
 * שּ Ḯ ︡ לּ Ḯ

ü

ṇ Ḳ 11 * אל ךּ Ḯ

Ḳ * ṇ ︡ ︡ḭ Ḯ

ü

Ḳ
ṕ ṖḲ 14 30 פּ 16 * צּ Ḯ

¬Soilº ṇ ṕ שּ ḳ2023 Ệ ṇ Ṗ
ḱ ḵṕלּ ךּ ṖḲ 10 פּ 14
ḱּק לּ ṕּך ךּ כֿ ︣ ṖḲ ể ṕ Ṗ
ḱ ṇ ṇ ṕ קּ כֿ קּ ṖḲ ḱ 14 פּ 18
ḱICTṕICT ךּ ṖḲ ḱ 13 פּ 17 ḭ ể

ṥ Ṧ ỉ ṕ Ỉ Ṗḭ 10
* ḭ ḭ ḭ ṇ ṇ ṇ ṇḭ ḭ

ḭ ︣ ḭ ḭ ṇ ḭ Ḯ

ṥ Ṧ ( ) Ể פּ 90 צּ צּ Ḯ
É ḱ

Å 2023 פּ ṇ אל
ṇ ︣ ḭ

︣ אל
Ḯלּ

Å ︡ ḭךּ
אל ︡ קּךּ Ḯךּ

É ︡ ךּ כֿ

Å ṡצּ Ṣּפ ṡ Ṣ צּ Ḯ

Å ךּ ḭ פּ NPO ︡ Ḯ

Cafeקּ ṇ ḱ ṇ ḭṡ Ṣ טּ Ḯ
︡ ךּשּ︡

צּ קּ Ṋּך
Ṅ טּצּךּ

קּ כֿ ḭ כֿךּ צּ קּ

צּ טּצּ ḭ ︢ ︡
ḭṡ צּ צּ Ṣ

כֿ ︡ ךּ Ḯ
צּ פּ ḭ Ṅ

ךּ שּ כֿ ︡ צּ ḭṡ ḭךּ
קּ Ṣ ךּ Ḯ



É Ḳ ḭבֿ ︣

Åṥ ṇ Ṧ
ḭ Ṉ ︡ Ḯ

Åṥ ḭקּ 6 ṇ Ṧ
ṇ 6 ṇ ḭ קּ לּ ךּ Ḯ

ṇ שּ וֹ Ḯ ḭ ︣ צּ
שּקּ Ḯ

ÅṥỄּפ ṇ וֹ ḭ קּ ︡ḭ Ṧלּ
ḭ ḭ

ṇ ︡ Ḯ
ḭ צּ ︡פּ ḭ צּ ︡ ךּ︣

Ḯ

Åṥ Ṧלּ

É ḱ Ḳ פּבֿ קּ

Åṥ ︡ לּ ḭ Ṧ
︡ ḭ ṇ 100 ḭ 200צּ Ḯ צּ כֿלּ

טּ ḭצּ צּ ḭ ḭ ︡ שּךּ Ḯ

Åṥ ︣ ṇ 1
Ṧ
ṇ ḭ צּ ︡פֿ ךּ︣ ︡ ḭ
צּ ךּ לּ טּ Ḯẑ
צּ ḭ כֿ ṇ צּ Ḯ

Åṥ ḭ ṇ ṇ ḭ ṇ Ṧ
ṇּצ ︡ḭ Ḯ

É ḱ

Åṥ צּ אל Ṧ
צּ נּ ךּקּ ḭ ףּ ︡ אל

ךּ נּ ךּ Ḯ

Åṥ 2 Ṧ
צּ נּ ḭ צּ שּ טּ ḭ צּ Ḯ

É ךּ

ḭ צּ
︡ ḭ

ṇḭ ṡצּ ︣ ḭאל Ṣ
נּ נּ טּ Ḯ

צּ אל
︡ ︡ וֹ כֿ צּ קּ ḭלּ

ḭ ṇ ︡ḭ
וֹ ṡלּ Ṣ שּ ︣ כֿ

2022 4 ṇ ︡ Ḯ

É

ḱ Ṋ
10 פּ 15 ẑ

ḭשּ   
פּ ḭ ︡ ךּ כֿ קּ ︡ḭ

כֿשּךּ צּ Ḯ ︣לּ כֿ ḭ
צּ ḭ ךּ לּךּ קּ ︣כֿ
כֿ צּ ךּ Ḯ

ḭ ḭ ḭ ḭּפ ḭ
10 ḭ ṇ ( 2 )   
ךּ Ḯ
ḭ צּ ךּ ḭ
שּ קּ לּ ḭ שּ
וֹפּ ךּ Ḯ

É אלקּךּ ṕ Ṗ

É ṇ

ḭ צּ שּ︡
︡ וֹ כֿ צּ קּ ︣
ṡ ṇ Ṣ* Ḯ
כֿ ︡ ךּ ḭ
Ḯ

É וֹצּ קּ כֿ

Å ︣ כֿ Ḯ

Å צּ כֿךּ ḭ כֿ קּ ︣ כֿ Ḯ

Å ףּשּ צּךּ לּ ︣ כֿ Ḯ

Å כֿ צּ ךּ︡ נּ ךּ כֿ Ḯ

Å ︡ ︡ וֹ כֿ צּ קּ ḭלּ
︣ ṇ ṇ ḭ ︡ ךּ Ḯ

Å ḭ ḭ ṇḭ ṇ
צּ ṇ ︡ ךּ Ḯ צּ כֿךּ וֹ
קּ לּ ṇ ︡ ךּ Ḯ

Å ṇ ṇ ︡ ךּ Ḯ

Å

ḭ ḭ ḭ ṇ ẑ 37 Ḯ 17 Ḯ
ẑ ṇ ḭ ḱ ṇ ṇ ṇ ︡ תּ
כֿ Ḯ ṇ ṇ ḭ ︡

Ḯ

Å

2022 1 1200 צּ Ḯ 60 Ṍ90 Ḯ צּ
כֿ צּ Ḯךּ ḭ צּ Ḯךּ

Å

1 200 Ḯּף ḭּף Ḯקּ

* פּ ḭ ḱ ︡ ḭ צּ ṇ ṇ ṇ ︡ḭ ךּףּ ︡
ṇ ṇ ṇ ︡ תּ Ḯ


